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 EASTER SUNDAY  
JOINT WORSHIP SERVICE
April 21, 2019 at 9:45 AM
Worship with Praise and Prayer
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
Call to Worship          Rev. 1:17-18                             Chairperson
*Praise                                                   Joint CCCSB Praise Team
*Pastoral Prayer                                                Rev. Szuhsing Mao
*The Lord’s Prayer(Sung)                                                           All
Worship with Dedication
Welcome/Announcement


               Chairperson
Offering                                                                                       All
Anthem                      “Laudamus Te”                       CCCSB Choir




                            

Worship in the Word

Message                                                   Rev. Szuhsing Mao
                 “A New Creation in the Resurrected Christ”

                         2 Cor. 5:13-17     Interpreted by Brother James Huang
Response Hymn       #137 Christ the Lord is Risen Today                     
Welcome of New Member                        Rev. Szuhsing Mao
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                         All
*Benediction                                             Rev. Szuhsing Mao                                   Choral Benediction



         CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
卯思興牧師，全體教牧同工及執事們恭賀大家復活節快樂。
二.
歡迎王秀淇姊妹於今日加入本教會，成為這個家的成員。
三.
今日成人裝備訓練將暫停一次，並提早午膳。下主日成人裝備訓練將照常。
四.
劉強國蕭雪珠夫婦奉獻本主日午餐及蛋糕，以慶祝劉強國弟兄七十大壽，願神祝福他們一家的忠心擺上。
五.
週三晚中英聯合祈禱會於4月24日晚8:00在教會舉行，為教會財政事工禱告，由林有為執事帶領。
六. 
青年組查經聚會於4月24日週三晚7:00恢復聚會。

七.
家長們請注意! 青少年和兒童團契Good News Club 於4月26日本週五晚7:30在教會照常聚會。
八.
收集襪子運動: 本教會將支持Friends and helpers.org機構，於本主日最後收集「全新」的襪子，專為住在庇護所的弱勢家庭準備的。鼓勵弟兄姊妹參與。收集盒位於一樓交誼廳外。
九.
佳樂團契於4月27日本週六上午10:30與以琳/伯大尼團契在教會有聯合聚會，歡迎弟兄姊妹參加。
十. 
今年10月28日至11月8日，卯牧師將帶隊前往以色列朝聖—探尋這片不平凡的土地—走耶穌曾走過的道路。以色列的過去、現在與未來，都彰顯著神的奇妙作為和信實。我們也會去約旦見證先知俄巴底亞預言的實現。有意同奔這應許之地者，請洽卯牧師。名額有限，請把握機會。
十一.  教會辦公室將於4月23日週二休假 (復活節補假)。

十二.  教會近期事工如下：



5/18   (週六) 　 
 全教會燒烤野餐聯誼



6/28-29(週五/週六) 暑期兒童聖經班


8/31-9/2(週六至週一) 全教會退修會

十三.  下主日4月28日英文堂聚會時間為上午11:30。
Announcement
1.
Happy Easter!! Greetings to all from Rev. and Mrs. Szuhsing Mao, church staff and all the deacons. 
2.
Welcome to sister Xiu Qi Wang who will become a church member this morning. Let us welcome her into the church family.
3.
There will be no equipping classes today, and lunch will be served early immediately after the Worship service. Adult equipping classes will resume next Sunday. 
4.
Today’s lunch and cake are provided by Simon and Lisa Liu in celebration of brother Simon’s 70th birthday. May God bless them.
5.
Joint Wednesday Night Prayer meeting will be held on 4/24 at 8 pm and led by Deacon Eric Lin on Finance ministry.
6.
Young Adult Group Bible Study will resume at church at 7 pm for fellowship on 4/24. 

7.
Attention Parents!  Friday Night Youth and Children Fellowship (Good News Club for children age 4 to 5th grade) will meet on 4/26 this Friday at 7:30 pm.  
8. 
New Sock Drive: Today is the last day we are collecting donation of  Brand New Socks for shelters in support of  domestic abuse victims through Friends and helpers.org.  We encourage all brothers and sisters to support this drive. Collection box is located at the foyer on the first floor. 
9.
Caleb Senior Fellowship will have a joint meeting with Elim/Bethany Fellowship on 4/27 this Saturday at 10:30 am at church.  Welcome brothers and sisters to attend.  
10.
Israel Holy Land/Jordan Trip II led by Rev. Mao is scheduled from 10/28-11/8 this year.  This trip will explore places we haven’t visited during the last visit. Please contact Rev. Mao if you are interested.

11.
Church office will be closed on Tuesday 4/23 for make up holiday of Easter.
12.
Upcoming Church Events: 
5/18(Sat)

All Church Cookout
6/28-29(Fri-Sat) 
Children VBS
8/31-9/2(Sat-Mon)
All Church Retreat 

13. 
Next Sunday’s CrossPointe English Worship service will begin at 11:30 am.

